
Sanje so se
uresničile
tudi nekaterim
upokojencem
v naši občini

Gradnja stanovanj za upo-
kojence iz 4-odstotnega
sklada SPIZ traja že nekaj let.
V Šiški, za Bežigradom in na
Viču so že pred dvema letoma
dokaj uspešno rešili to vpra-
šanje. V naši občini pa smo
imeli težave z lokacijo, kajti
vse, katere je predlagala
Zveza društev upokojencev,
so bile odklonjene.

Končno smo le uspeli: s
pomočjo predsednika občin-
ske skupščine Nika Lukeža
smo dobili lokacijo na Fuži-
nah, v Archinejevi ulici.

Pred dvema letoma smo
pričeli z gradnjo, ki je bila
končana lani oktobra. V
stavbi je 25 garsonjer, 39 eno-
sobnih stanovanj in pisama
zveze društev upokojcncev
naše občine ter lepi klubski
prostori, kjer se bo v bodoče
razvijala družbena dejavnost
naših upokojencev.

Pred samo vselitvijo pa so
nastale težave z mestno sta-
novanjsko skupnostjo, ker so
nekateri upravičenci vložili
svoje prošnje za stanovanja
šele pred letom dni. Prav
okrog teh pa je bilo veliko
truda in potov, kajti morali
smo dobiti soglasje za rešitev
njih prošenj od vseh petih
sicupščin stanovanjskih skup-
nosti v Ljubljani.

Konec letošnjega januarja
je bil tudi la problem ugodno
rešen in stanovalci so pričeli
prejemati ključe stanovanj.
Vselilo se je 56 upokojencev
iz naše obdne in 8 iz drugih
Ijubljansldh občin.

V kakšnih nemogodh ra-
zmerah so stanovali doslej, je
bilo možno razbrati iz solz ve-
selja in sreče ob vselitvi!

Sedaj želimo stanovalcem
le čimveč užitka in veselja pri
urcjanju njihovih novih
domov!
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